
Zpráva o podnikatelské činnosti společnosti a stavu jejího majetku 
pro rok 2024 

 
E&D Capital Group, a.s., se sídlem Příkop 843/4, Zábrdovice, 602 00 Brno, B 8864 vedená u 

Krajského soudu v Brně 
 
 
Správní rada společnosti předkládá informace dle § 346 odst. 2 zákona o obchodních korporacích, souhrnnou 
zprávu o podnikatelské činnosti společnosti a stavu jejího majetku.  
 
Činnost: 
 
Roku 2024 proběhlo v naší společnosti několik podstatných změn. Společnosti se podařilo k datu 15.8.2024 
získat status plátce DPH na základě dobrovolné žádosti o registraci. 
 
Důvodem byla příprava na změnu hlavní činnosti, kdy jsme z obchodování na akciových trzích přešli prakticky s 
veškerým kapitálem na dovoz a přeprodej automobilů. Především šlo o vozy ze Švédska na základě registrace 
na portálu společnosti KVD, která je největším aukčním systémem aut ve Švédsku. 
 
Prodej automobilů začal probíhat pod značkou E&D Cars, s propagací na LinkedInu, na placeném firemním 
profilu na serveru sauto.cz od společnosti Seznam.cz, a. s., atd. 
 
Ke konci roku jsme zakoupili celkem šest vozů (pět ze Švédska) a připravili jejich prezentace k prodeji. 
 
Hospodaření: 
 
Akciový účet společnosti byl v důsledku změny činnosti zcela vynulován. Hodnota automobilů určených k prodeji 
k 31.12.2024 činí 2 806 tis. Kč (bez DPH). Společnost pro nákupy využila výhodné úvěry poskytnuté vlastními 
akcionáři. 
 
Společnost mimo jiné eviduje k 31.12.2024 pohledávky ve výši 1 375 tis. Kč, které přinášejí pravidelné výnosy z 
úroků. 
 
Výsledek hospodaření za rok 2024 byl stanoven na -264 tis. Kč, takže společnost neplatí žádnou daň z příjmu. 
 
Dodatečné informace: 
 
Společnost není propojena s jinými osobami, zpráva o vztazích mezi propojenými osobami se proto 
nevyhotovuje. 
 
Výhled: 
 
Pro rok 2025 je cílem sledovat výsledky prodeje automobilů a v případě jejich výhodnosti v této činnosti 
pokračovat. V případě neuspokojivých výsledků z prodeje automobilů společnost zváží návrat k obchodování na 
akciových trzích, kde již má patřičné zkušenosti. 
 
 
 
Na tomto místě bych chtěl poděkovat všem našim akcionářům za projevenou důvěru. 
V Prostějově, 02.05.2025 
 
Erik Šťastný, 
člen správní rady   
 


